
Referat FAU møte 

 

Sted:  

Vassøy skole Tidspunkt: 15.11.23 kl 17.15 

 

Tilstede: 

Grete Ysteheim Undseth (fau leder), Hilde Bøe (1.kl), Kjersti Stråbø (2.kl), 

Fredrik Stormark (3.kl), Anja Wilcken (vara 4.kl), Simen Stråbø Aase (5.kl), 

Lene Faltinsen (6.kl), Hege Thorsen (7.kl), Ole Gabriel Ueland (rektor) 

 

Referent: 

6.kl 

 

Saker 

 

1. Innkalling. 

godkjent 

 

2. Erfaringer fra bruktmarked. 

Noe oppmøte, lite salg av tøy. Gikk mest kaker, fikk inn ca 7000,- 

Ide og tenke nytt til neste år. 

 

3. Status 50-års jubileet. 

Programmet er klart. 

Trenger hjelp fra fau til og få inn 3 kaker og 3 kanner kaffe pr klasse. Alle legger ut på  

kull sidene. 

Rektor trenger flere bilder fra de gamle delen av skolen. Lene legger ut på 

Vassøystua og etterspør.  

Fått sponset t-skjorter med logo og skolens visjon til alle elever. 

 

4. SMU 

 Skolen vil opprette smu-skole miljø utvalg. De trenger 2 foreldre til og være med, alle 

 klassekontakter hører med sine trinn. 

De skal jobbe sammen med elever, skolens ansatte og ledelsen for skolens fysiske 

og psykiske miljø. 

 

5. Status fornyelse skolegård. 

 Vært litt forsinkelser på oppstart og endringer på planer. 

 Trapp opp til store banene utgår samt hoppekulene oppe ved skolehagen. 

 Men vi får nytt dekke i bakkbingen. Ett multidekke slik at flere typer ballspill er mulig. 

 Oppstart i slutten av november så håper de er ferdig til jul. 

 

6. Trafikk. 

 Skolen fått bekymringsmelding fra beboerforeningen om dårlige trafikanter. 

 Sykling midt i veien, dårlig bruk av hjelm, refleks og lys på sykkelen. 

Vi oppfordrer foreldre til og være forbilder og god eksempler selv. Alle 

klassekontakter legger ut påminnelse på kullsider. 



Skolen vil også gjennomføre kontroll kampanje når det blir mørkere på morningen for 

og sjekke bruk av lys, refleks og hjelm bruk. 

 

7. Rød dag. 

 Tradisjonen tro. Fau stiller med grørtvarmere til dagen, Dato er ikke fastsatt ennå. 

Kommer tilbake med dato og fau finner foreldre som kan hjelpe med og varme og 

bringe grøt til skolen den dagen. 

 

8. Ny Hjemmeside. 

 Er oppe straks oppe å går. Ingen bilder, kun nødvendig info. 

 Vigilo blir da brukt til ukeplaner også. 

 

9.  Åpningstider sfo. 

 Komt inn ønske om og åpne sfo kl07.00 pga ferje avgang. Dette er ikke mulig 

 informere rektor pga ansatte som kommer fra byen. 

 

10. Foredrag Våren 24 

 Grete har sendt inn forespørsel hos FUG om de kan ha fordrag om deres arbeid og 

 viktigheten av de og fau sitt arbeid. Venter på tilbakemelding. 

Kommer også forlag om foredrag om hjernen fra skolehelsetjenesten. 

Helsesykepleier Mari skal sjekke rundt dette. 

 

11. Ny fau leder. 

 Ingen frivillige. Vi kommer med forslag om enkelt personer og blir enig om og spørre 

 folk direkte. Frode Kristoffersen har sagt ja til og være fau leder fra nyttår. 

 

12. Elev og foreldreundersøkelsen. 

 Blir sendt ut fortløpende. Rektor vil purre endel ganger for og få inn flest mulig svar. 

 Viktig og ha nok svar for og kunne jobbe videre med. 

 

13. Evt. 

 Spørsmål om å låne skolen til barnebursdager. Rektor er positiv men vil sjekke  

 mere ut om det vil la seg gjøre. 


